
Delo sveta in drugih organov
KS v prvi polovici leta

Svet skupščine se je sestal tri-
krat; v prihodn je naj bi bile se je
enkrat mesečno. Če so redne jše.
se spričo pestrosti obravnavanih
zadev nabere predolg dnevni
red. Še vedno pa svet pesti nes-
klepčnost. Skupščina naj bi zato
imenovala nadomestne članc
sveta.

Svet je sprožil postopek za
spremembe in dopolnitve statu-
ta. Zato se je statutarna komisija
razširila za dva člana. Po-
membno je tudi obravnavanje
letnega in srednjeročnega ra-
zvojnega plana KS. Svet pa ne
skrbi le za sprejetje teh planskih
aktov. temveč tudi za njihovo
realizacijo.

V KS bomo dobili krajevnega
redarja, ki bi obenem opravljal
posle kurirja. kar bi bistveno
zman jšalo poštne stroške. Svet še
nadalje daje usmeritve za delo
upravnih organov zaupravljan je
s poslovno zgradbo. Pomembno
vlogo jc imel svet pri izvedbi ra-
ziskave o izrabi prostega časa
krajanov, ustanovitvi šahovske
sekcije; na področju informira-
n ja pa pospešu je postavitev ogla-
snih desk.

Tudi na področju komunalnih
zadev jc aktiven. saj si prizadeva
za čimprejšnjo ureditev Oki-
škega ulice. zelenic ob Kajuhovi.
postavitev kioskov itd.

Komisije

Komisija za izdelavo srednje-
ročnega plana jc skušala uskla-
diti smcrnicc ?.a plan tozda in
drugih organizacij združenega
dela(Slovan. Indov.Figovec,So-
seska. Zavodzaspomeniškovar-
stvo...). seveda na ravni KS. S te
strani uličnih odborov in DPO pa
na žalost ni bilo odziva, saj niso
prejeli pripomb. Težiščc nalog
komisije za komunalne in grad-
bene zadeve je bilo pri ureditvi
Okiškega ulice. postavitvi kio-

skov na Kodeljevem in telefon-
skih govorilnic.

Komisija za vzgojo in izobra-
žcvan je ni zaživela. sa j se v tem
polletju ni sestala. Njeno delo je
delno prevzela delegacija za SIS
za vzgojo in izobraževanje.

Komisija za zdravstvenn var-
stvo in varstvo otrok in družinc
sta bili.vseskozi povezani z odgo-
varjajočimi delegacijami v SIS.
Komisi ja za zdravstveno varstvo
je skušalo dobiti soglasje. da bi v
zdravstvenem domu Moste do-
bili okulistično ambulanto; prav
tako si je prižadevalo, da se še
izboljša zdravstveno varstvo
borcev NOV starostnikov.

Komisija za varstvo otrok jc
zbrala pomembne podatke o po-
trcbah v prihodn jem sredn jeroč-
nem obdobju. Polegsodelovan ja
7. odgovarjajočo SIS sodeluje
tudi s KO ZK. DPM iii komisijo
za socialno skrbstvene zadeve.

Komisija za socialno skrb-
stvene zadevc odraslih prav tako
uspešno sodeluje s KO RK in z
drugimi komisi jami ter delegaci-
jami z natnenom, da bi čimprej
odkrila težave šibkih in ostarelih
občanov. ki so potrebni tovrstne
pomoči. -

Komisija za stanovanjske za-
dcve in hišne svete je aktivno de-
lovala v okviru javne razprave za
uresničevanje samoupravnih
družbenogospodarekih odnosov
v stanovan jskem gospudarstvu
in samoupravnega sporazuma o
oblikovanju in postophem pre-
hddu na ekonorhske stanarine.

Komisija za promet si jc pri-
zadevala odpraviti ozka grla in
nevarne točke v prometu na Ko-
deljevem.

Komisija za priznanja in odli-
kovanja je skrbela za zbiranje
predlogov za priznanja na ravni
KS in občine.

Delo komisi je za informiran je
kot celota ni zaživelo. <

Živahne priprave na pobrate-
n je s KS Kamnica je zamrlo. saj
so v Mariboru preoblikovali
mesto na KS.

Komisija za delo z mladino se
je sestala samo dvakrat. Kljub
temu pa so že vidni rezultati n je-
nega dela, saj se je oblikoval
iniciativni odbor za formiranje
oziroma obnovitev dela OO
ZSMS na Kodeljevem. Glavni
problem so spet prostori.

Komisija za spomeniško var-
stvo že zbira sredstva in ponudbe
s strani izvajalcev za obnovo
spomenika.

Področje dcla kadrovske krv-
misije zajema pravzaprav delo
komisije za delovna razmcrja.

Poravnalni svet pri KS je sku-
šal doseči sporazumno rešitev
sporov med krajani v šestih pri-
merih. Poravnava jebiladoseženav
dvch primerih. pri ostalih pa sc jc
spor nadaljcval na sodišču. Čc _bi
poznali celotno število sporov naših
krajanov v tcm obdobju. bi dobili
sliko o tcm. kako S(i zaživcla samcu-
pravna sodišča (razsixiišča).

Dolopotrnšniškcgasveta jc pozno
zaživcli) zaradi bolezni prcdscdnicc;
tako smo dnbili v.d. prcdsodnika.
Komisiiazzunaniimisodclavcipa ic
obravnavala vrsto zadcv: čas nbra-
lnvanja trgovin. njihovo tchnično
opriTnljcnost in gradnjo novc trž-
nico v Mostah.

Delcgacijc pcstijo zlasti problcmi
osipa zaradi sclitcv in ndhc«Jov v
ILA. Poglobiti pa jo potrcbno tudi
knordinadji' mcd dclcgacijatni.
knmtsiiami. svctom in skupš6m>.
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